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A.2 – Zienswijze Maastricht Telecomwet 1998: 5G netwerk/ 
A.5 – Lets talk about Tech, reacties gemeenten internetconsultatie 

Telecomcode

D66

Inleiding
Beide agendapunten hebben betrekking op de het 5G netwerk waarbij diverse aspecten 
daarvan aanleiding geven aan de bel te trekken.

De zienswijze van het College van de gemeente Maastricht is daartoe zeer verhelderend.
Terwijl Let’s Talk About Tech alle gemeenten nogmaals oproept zich (verder) te 
verdiepen in de gevolgen die de uitrol van 5G voor hen zal hebben. Deze zijn ingrijpend. 
Niet alleen op de infrastructuur, zoals het Financiële dagblad aangaf in het artikel “5G 
netwerk wordt planologische nachtmerrie”. Maar ook de gevolgen voor mens, dier en 
milieu. Met de voorgenomen wijzigingen in de Telecomwet wordt op geen enkele wijze 
rekening gehouden met de wensen van gemeenten, burgers en organisaties die naast 
zorgen over straling aangeven dat ze 5G niet wenselijk vinden uit oogpunt van privacy, 
energieverbruik, (cyber)security, welstand, etc.

In overweging nemende dat;
De wet regelt “het verplicht instemmen met redelijke verzoeken” tot plaatsing van 5G 
antennes. Waarbij de gemeente geen recht op vergunningverlening meer heeft, en geen 
controle heeft op veranderingen in de openbare ruimte. 
Het 5G netwerk gaat met andere en hogere frequenties werken in een veel hogere 
dichtheid en met een stralingsbelasting die een veelvoud wordt van de huidige 
stralingsbelasting bij het 4G netwerk

De volksgezondheid van de eigen inwoners op het spel gezet wordt aangezien 
telecombedrijven en gezondheid Raad geen onafhankelijk onderzoeksresultaten kunnen 
overleggen omdat die niet zijn gedaan of in onvoldoende mate. 
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Vraag
Heeft het college kennis genomen van de zienswijze van het College van de gemeente 
Maastricht m.b.t. de wijziging Telecomwet?

Antwoord
Het college heeft kennis genomen van het feit dat het college van de gemeente Maastricht 
een zienswijze heeft ingediend.

Vraag
Heeft het college kennisgenomen van de vele zienswijzen van een twintigtal gemeenten 
in Nederland zoals behandeld in ‘Lets Talk About Tech’ ?

Antwoord
Het college heeft kennisgenomen van het feit dat meerdere gemeenten een zienswijze 
hebben ingediend.

Vraag
Heeft het College overwogen ook een zienswijze in te dienen? zo nee waarom niet?

Antwoord
Het college heeft geen gebruik gemaakt van de mogelijkheid om een zienswijze in te 
dienen. Het college volgt de landelijke ontwikkelingen.

Vraag
Wat vind het College van het feit dat de wet de gemeente buitenspel zet voor wat betreft 
vergunning verlening en ook de controle op de openbare ruimte m.b.t. het 5G netwerk?

Antwoord
Het college wenst goede voorlichting en transparantie vanuit de rijksoverheid bij de uitrol 
van 5G. Het college volgt hierbij de landelijke ontwikkelingen.

Vraag
Is het college bereid de gezondheid van haar inwoners op het spel te zetten, omdat haar 
inwoners geen bezwaar kunnen maken tegen plaatsing van antennes en assets voor het 5G 
netwerk.

Antwoord
Het college wenst met betrekking tot volksgezondheid in relatie tot een 5G netwerk 
uitgebreid geïnformeerd te worden door de rijksoverheid door middel van een 
informatiecampagne of anderzijds.

Vraag
Is het College bereid zich aan te sluiten bij de groep gemeenten die zienswijzen hebben 
ingediend dan wel  steun te betuigen aan de groep gemeenten die zienswijzen hebben 
ingediend?
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Antwoord
Het college wenst de landelijke ontwikkelingen te volgen voordat ze hierover een 
standpunt inneemt. Het onderwerp is momenteel bij landelijke organisaties belegd, daar 
waar zich de specifieke expertise m.b.t. 5G zich bevindt.  

C.1 – Fietspad verlichting; brief aan provincie 

ABZ

Inleiding
In deze brief geeft de provincie aan wat de mogelijkheden zijn om verlichting te plaatsen 
echter geeft deze brief niet duidelijk aan wat nu mag en wat niet, wie wat doet en wie 
niet. 

Vraag
Kan de portefeuillehouder aangeven hoe hij de geel gearceerde zinnen in de brief 
interpreteert?

Antwoord
Ze sluiten verlichting niet uit in deze brief, alleen moeten we de planstudie N289 
afwachten

Vraag
Indien er hier mogelijkheden zijn voor de gemeente om verlichting aan te brengen is hij 
dan bereid hierover nogmaals in contact te treden met de Provincie en de raad te 
informeren wat de mogelijkheden zijn?

Antwoord
Het aanbrengen van verlichting door de gemeente zal aanzienlijke aanleg- en 
beheerkosten met zich mee brengen. Schatting € 650.000,00

PvdA

Inleiding
PvdA begrijpt dat de provincie de planstudieresultaten gaat afwachten. De provincie geeft 
aan dat zij niet verantwoordelijk zijn voor de sociale veiligheid. Dat is aan de gemeente.

Vraag
Mocht de provincie concluderen dat zij het niet noodzakelijk vinden lichten te plaatsen 
uit verkeersveiligheid, geeft dit dan de gemeente de mogelijkheid om zelf lichten te 
plaatsen met het oog op sociale veiligheid?
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Antwoord
Het is aan de wegbeheerder om te bepaling welke verlichting op welke locatie langs een 
weg geplaatst wordt. Voor een provinciale weg is dat de provincie en heeft de gemeente 
dan ook geen mogelijkheden om zelf lichten te plaatsen.


